

**LE LIEN DIRECT**

*Pour plus d'informations, contactez :*



**DIRECT LINK**

*For more information, please contact:*

[info@1976usw.ca](mailto:info@1976usw.ca)

1<sup>er</sup> mars 2024

1-866-925-5952

[www.1976usw.ca](http://www.1976usw.ca)

March 1<sup>st</sup>, 2024

**TO MEMBERS OF TC LOCAL 1976 AT CP RAIL AT ALL LOCATIONS:**

Brothers and Sisters,

We have been receiving questions and concerns on the Arbitration award in relation to your new Collective Agreement. On January 12, 2024 the Direct link sent by the Local to the members indicated that Arbitrator Ready promised to render an award by the end of February. As of today, an award still has not been received and we concede that the term “promised” should not have been used by us in the communication as we were not the ones who were fulfilling the promise. We are in the process of reaching out to the Arbitrator to see when we can expect his award. The intent is to share the award with the members as soon as we receive it.

In solidarity,

Local 1976’s Executive Council

---

## LE LIEN DIRECT

*Pour plus d'informations, contactez :*



## DIRECT LINK

*For more information, please contact:*

[info@1976usw.ca](mailto:info@1976usw.ca)

1<sup>er</sup> mars 2024

1-866-925-5952

[www.1976usw.ca](http://www.1976usw.ca)

March 1<sup>st</sup>, 2024

## À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 CHEZ CP RAIL À TOUS LES EMPLACEMENTS :

Confrères et Consœurs,

Nous avons reçu des questions et des préoccupations concernant la décision d'arbitrage relative à votre nouvelle convention collective. Le 12 janvier 2024, le lien direct envoyé par la section locale aux membres indiquait que l'arbitre Ready promettait de rendre une décision d'ici la fin février. À ce jour, aucune décision n'a toujours été reçue et nous reconnaissons que nous n'aurions pas dû utiliser le terme « promis » dans la communication puisque la promesse ne provenait pas de la section locale. Nous travaillons à contacter l'arbitre pour savoir à quel moment nous pouvons nous attendre à ce qu'il rende sa décision. L'intention est de partager la décision avec les membres dès que nous la recevons.

En solidarité,

Le conseil exécutif de la Section locale 1976

---